
 
 
 
 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
Αικατερίνη Σπυριδάκη 
Βουλευτής Ν.Λασιθίου 

 
Αθήνα, 30 Σεπτεμβρίου 2024 

 
ΑΝΑΦΟΡΑ 

 

Προς:   
τον Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού, κ. Κυριάκο Πιερρακάκη 

την Υπουργό Τουρισμού, κα Όλγα Κεφαλογιάννη 
 
ΘΕΜΑ: « Προτάσεις του ΤΕΕ/ΤΑΚ για την Αναβάθμιση της Ανωτέρας Σχολής 
Τουριστικής Εκπαίδευσης Κρήτης (ΑΣΤΕΚ) » 
 

Κυρία Υπουργέ, 

Κύριε Υπουργέ, 

 

Σας καταθέτω ως Αναφορά την τοποθέτηση της Αντιπροσωπείας του Τεχνικού Επιμελητηρίου 

Ελλάδος (ΤΕΕ) Ανατολικής Κρήτης, όπως δημοσιεύθηκε σε πρόσφατη δημοσίευση σε Τοπική 

Εφημερίδα («ΑΝΑΤΟΛΗ» 26ης Σεπτεμβρίου 2024 αριθμ. φύλλου 19.910), σχετικά με την 

κατάσταση και τις προτάσεις για την αναβάθμιση της Ανωτέρας Σχολής Τουριστικής 

Εκπαίδευσης Κρήτης (ΑΣΤΕΚ). 

Το δημοσίευμα επισημαίνει τις χρόνιες ελλείψεις που αντιμετωπίζει η ΑΣΤΕΚ, ιδιαίτερα σε 

υλικοτεχνικές υποδομές, εκπαιδευτικό και διοικητικό προσωπικό. Οι εγκαταστάσεις της 

Σχολής χαρακτηρίζονται ανεπαρκείς, ενώ οι φοιτητές και το προσωπικό βιώνουν δύσκολες 

συνθήκες διαβίωσης και στέγασης, οι οποίες δεν συνάδουν με το επίπεδο εκπαίδευσης που θα 

έπρεπε να παρέχεται. 

Η ανακοίνωση υπογραμμίζει την ανάγκη βελτίωσης και ενίσχυσης της λειτουργίας της Σχολής, 

με προτάσεις που περιλαμβάνουν: 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

2895

Ημερομ. Κατάθεσης:

4/10/2024



• Τη βελτίωση και αναβάθμιση των κτιριακών εγκαταστάσεων και την παροχή 

επιδόματος στέγασης σε φοιτητές και εργαζομένους που αναγκάζονται να ζουν εκτός 

έδρας. 

• Τη στελέχωση της Σχολής με μόνιμο διοικητικό και εκπαιδευτικό προσωπικό. 

• Την παροχή υποτροφιών και τη δυνατότητα παρακολούθησης μεταπτυχιακών 

προγραμμάτων. 

• Την ένταξη της Σχολής σε καθεστώς δωρεάν σίτισης και ιατροφαρμακευτικής 

περίθαλψης των φοιτητών. 

Είναι σαφές ότι η αναβάθμιση της ΑΣΤΕΚ αποτελεί κρίσιμο βήμα για την ενίσχυση του 

τουριστικού κλάδου της Κρήτης και για την παροχή ποιοτικής εκπαίδευσης στον τομέα του 

τουρισμού. 

Παρακαλούμε για τις δικές σας ενέργειες, ώστε να εξεταστούν οι προτάσεις που υποβάλλονται 

και να ληφθούν άμεσα μέτρα για τη βελτίωση της λειτουργίας της ΑΣΤΕΚ, διασφαλίζοντας 

τις κατάλληλες συνθήκες εκπαίδευσης για τους φοιτητές και τους εργαζομένους. 

Επισυνάπτεται το σχετικό δημοσίευμα. 

 

 

Η αναφέρουσα Βουλευτής 

 

 

 

Αικατερίνη Σπυριδάκη 

Βουλευτής Λασιθίου 
 
 

  



 
 
 

 




